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VELKOMMEN TIL ÅRSMØTE FOR 

ÅSGÅRDSTRAND IDRETTSFORENING 

Hovedforeningen 

Fotball 

Allidrett 

 
Torsdag 27.03.2025 klokken 19.30 på klubbhuset i Åsgårdstrand. 
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DAGSORDEN 

1. Konstituering av årsmøtet 

• Fastsettelse av stemmetall og stemmeberettigede 

• Valg av møteleder og referent 

• Godkjenning av møteinnkalling 

• Godkjenning av dagsorden 

 

 

2. Årsberetninger for 2025 

• Hovedforeningen 

• Fotball 

• Allidrett 

 

 

3. Regnskap 2024 

 

 

4. Budsjett 2025 

 

 

5. Innkommende forslag 

 

 

6. Valg 

• Hovedstyret 

• Kontrollutvalg 
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1. Konstituering av årsmøtet 

• Fastsettelse av stemmetall og stemmeberettigede 

• Valg av møteleder og referent: Roger Ringstad foreslås som møteleder og 
referent. 

• Godkjenning av møteinnkalling 

• Godkjenning av dagsorden 

 

 

2. Årsberetninger 
 
Årsberetning for Hovedstyret 2024 

Hovedstyret har i 2024 bestått av følgende: 

• Leder   Roger Ringstad 

• Nestleder   Caroline Wivestad (gikk ut av styret Des-2024) 

• Økonomi   Nils Wiersdalen 

• Styresekretær   Jan Marvin Næss 

• Styremedlem og leder Allidrett Morten Hamdahl 

• Styremedlem og leder Fotball Torjus Næss 

• Styremedlem   Lars-Andreas Holt (gikk ut av styret Okt-2024) 

• Styremedlem   Jan Fredrik Råknes 

• Styremedlem   Stian Nilsen 

I tillegg har daglig leder Oddvar Thuve deltatt på styremøter uten stemmerett i sin 
rolle som daglig leder. 

Jan Egil Levorsen (Idrettsregnskap AS) er foreningens regnskapsfører. 
Villy Lysgård (Enter Revisjon) er foreningens revisor. 

 

Hovedstyrets rapport for 2024: 
Året har vært preget av meget stor aktivitet innenfor fotballen og allidretten. Anlegget 
inkludert padelbaner og treningsfelt er mye brukt både i regi av ÅIF og av de enkelte 
barn og foresatte. Det er vi veldig glad for å se. 
 
Hovedstyret har avholdt ett styremøte i måneden med unntak av juli måned. I tillegg 
til møtevirksomhet med kommune, politikere og andre lag/foreninger i Åsgårdstrand. 

Store/viktige saker som har vært oppe i styremøtene er: 
 

• Refinansiering av gjeld i forbindelse med det nye anlegget. Klubben har store 
renteutgifter på gjelden som ble tatt opp i 2022 i forbindelse med bygging av 
nye anlegget. I løpet av 2024 har vi nedbetalt gjelden med utbetaling av 
tippemidler og moms refusjon. Gjelden er nesten halvert til kr 7,6 Millioner ref 
årsregnskap som vedlegg til dette dokument.  

• Vi har stor fokus på videreutvikling av aktivitetstilbudet 

• Dugnader som medlemsloddsalg, juletresalg, pant innsamling 
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På slutten av 2024 ble det klart at både hovedtrener A-laget (Markus Aasland) og Sportslig 
Leder (Nuno Soares) sa opp i ÅIF for å begynne i FK Ørn Horten. Vi ønsker både Markus 
og Nuno lykke til med oppgavene i sin nye klubb. Samtidig fortsetter Markus som trener 
for G2012 laget og både Markus og Nuno vil fortsatt være trenere for VFA.  
 
I Januar ble det konkludert med nye og meget kompetente og erfarne ressurser for å dekke 
behovet etter A-lags trener og Sportslig leder, samt Daglig leder, siden Oddvar Thue 
hadde signalisert han han ønsket en litt enklere hverdag og vil være Administrativ leder fra 
Januar2025. De nye ressursene som er ansatt pr 01. Mars 2025 er følgende; 
 

- Pål Didriksen, daglig leder, deltid 
- Hein Irgens Henriksen, Hovedtrener A-lag herrer og link til ungdomslagene, deltid 
- Roger Iversen, Sportslig leder, deltid. Har sin fast deltidsjobb i Sandefjord Fotball 

 
Kostnad med de 3 deltidsstillingene ovenfor er identisk med kostnadene vi hadde med 
Markus og Nuno. 
 
 
 
Økonomi: 
Regnskapet for 2024 viser et overskudd på kr 48 538. Vi har fortsatt store rentekostnader 
til lånet som ble tatt ifm. bygging an ny fotballbane. Men rentekostnadene er mindre enn 
2023 fordi vi har redusert gjelden. Vi forventer at rentekostnadene i 2025 blir noe lavere 
enn 2024. 

Omsetningen i 2024 var kr 6.198.969 som er en økning fra 5.283.324 i år 2023. 

 
Kontingenter og treningsavgifter i ÅIF har blitt holdt lave sammenlignet med andre 
klubber, og det er avholdt tre gratis aktivitetsuker/fotballskole i løpet av året. 
Dette er gjort mulig ved at daglig leder har vært svært aktiv og dyktig med å søke støtte 
midler. 
 
Det ble i 2022 investert for til sammen ca. kr 16,7 mill. i ny gressbane, 2 padle-baner, 
sandvolleyballbane, løpebane og basketbane. Finansiering ble gjort ved låneopptak i 
KLP og DNB. I 2023 mottok vi tippemidler på til sammen kr 3 210 000 som har gått til 
nedbetaling av lån.  I 2024 har vi mottatt resterende tippemidler på ca. kr 2 576 500 og 
moms-refusjon på ca. kr 3 320 000. Alle utbetalinger har gått til nedbetaling av lån. 
Resterende gjeld etter mottatt støtte er ved utløp 2024 på kr 7.648.852. Det er gitt 
kommunal garanti for lånene. 
 

I Desember 2024 fikk vi en fantastisk gave fra Unni Auensen. I et møte rett før jul, 
informerte Unni at hun ville gi ÅIF en gave på kr 3.000.000. Vi ble enig med Unni at 1/3 
av gaven skal være forbeholdt støtte til barn og unge for å sikre at alle som vil, får være 
med på aktiviteter. Den resterende 2/3 av gaven vil bli brukt til betjening av gjelden vår 
og fordeles over minst 5 år. Pr Mars 2025 har vi satt 80% av gaven på høyrente konto 
med binding på 6 måneder til 4,9% rente. 
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Klubbhuset: 
Klubbhuset har vært i hyppig bruk i hele 2024. 

 
Anlegget: 
Det har vært stor aktivitet på anlegget i store deler av 2024. Aktiviteten på Padle banen 
har vært rekord stor og økt noe fra 2023. Dette er et fint bidrag til inntektene for klubben. 
 
Her må det også trekkes frem sportslig suksess for A-laget som var svært nær å rykke 
opp til 3. Divisjon. Den sportslige satsingen fortsetter i 2025 og med det nye trener 
teamet og sportslig leder er vi godt forberedt på alle nivå fra A-lag til de yngste. 

 
I tillegg til at jobben med å få til et damelag i senioravdelingen har blitt gjennomført og 

vi har klart å stille Damelag i hele 2024 sesongen. 

 
Samtidig må andre aktivitetssuksesser som Vestfold Fotball Akademi (VFA), ÅIF 

Sprek og Telenor Xtra (fotballfritidsordningen) også trekkes frem. 

Hovedforeningen vil takke alle som har bidratt i sesongen som er lagt bak oss. Håper 
alle er klare for 2025. Uten stor innsats fra medlemmene, sponsorer, foreldre og andre 
frivillige så hadde det ikke vært mulig gi barn, ungdom og voksne et godt aktivitetstilbud. 

 

Roger Ringstad  

Styreleder, Åsgårdstrand IF. 
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Årsberetning for Fotballgruppa 2024 
 
Fotballgruppa har i 2024 bestått av følgende: 
Leder     Torjus Næss 
Styremedlem    Caroline Wivestad 
Styremedlem    Oda Eline Aasland 
Sportslig leder   Nuno Soares 
Ansvarlig for jenteløftet  Tormod Spangelo 
Innkjøper    Pål Rønning 
Dommeransvarlig   Jim Arnesen 
Dommeransvarlig   Per Arne Tveiten 
 
ÅIF Fotball - Rapport for 2024 
 
Fotballen i ÅIF fortsatte sin vekst i 2024 og hadde rekordhøye 28 aktive lag påmeldt i ulike 
serier hos NFF Vestfold.  
 
I vinter slet damelaget med lav oppslutning og at tidligere hovedtrener Ola Lofstad sa opp 
sin stilling. I mars signerte Melissa Wiik som hovedtrener for dette laget noe som til slutt 
resulterte i en tropp med 30 spillere. Senere i mars deltok herrelaget for første gang i 
historien i NM-kvalikk mot Sandefjord Ballklubb og vant. Det ble exit runden etterpå mot 
Åskollen. I april arrangerte vi dommerkurs med over 40 deltagere.  
 
I mai arrangerte vi aktivitetsturnering for hele Horten og Tønsberg samt senere i mai en 
aktivitetsturnering til med rekordstor deltagelse. Et vanvittig arrangement med 200 lag og 
2500stk innom anlegget vårt. Et viktig arrangement for ÅIF sin økonomi. Vi arrangerte også 
Micasa Cup i samarbeid med Flint og fikk blant annet besøk av Liverpool sitt G14 lag her 
i Åsgårdstrand. G16 laget vårt fikk besøk av elitelaget Start i NM, noe som var stor stas for 
klubben og ikke minst spillerne.  
 
I sommer dro ungdomslagene på jentesiden til Ullevål for å se Norge-Italia. 5 av lagene 
våre deltok på sommercuper som Norway Cup og Dana Cup. Vi arrangerte også to gratis 
fotballskoler med over 100 deltagere på hver skole. I august arrangerte vi Jentenes dag, 
samt vår egen 5`er Meny cup. I september var vi vertskap for både landslagsskole og 
UEFA-B kursing i regi kretsen. I oktober arrangerte vi fotballskole i samarbeid med Falk 
og FK Horten samt vår egen VFA Pro Camp i høstferien.  
I november spilte herrelaget kvalik til Norsk Tipping-ligaen mot Drøbak-Frogn. I den 
forbindelse arrangerte vi Folkets Kamp som slo tilskuerrekord og ga et solid bidrag til 
klubbens økonomi. En stor dag for hele Åsgårdstrand med over 1000 tilskuere på anlegget 
og fikk i den forbindelse laget vår egen ÅIF-pizza! 
 
Vi hadde også flere representanter på bylag, sonelag og kretslag. Igjennom 2024 hadde 
vi 8 spillere på kretslag på jentesiden og 2 spillere på guttesiden. Et stort klapp på 
skulderen til klubben sitt utviklingsarbeid. 
 
Akademiene våre Telenor Xtra og VFA har opplevd kraftig nedgang i 2024. Det må gjøres 
tiltak på dette.  
 
Individuelt på hvert lag gjøres en fantastisk jobb av hvert enkelt trenerteam! 
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Noen av arbeidsoppgavene til fotballgruppa i 2024: 
 
VFA 
Telenor Xtra 
Ansettelser og kontrakter til både administrasjon, trenere og spillere. 
Støtte av trenere og trenerteam 
Intensivt arbeid med å opprettholde damelaget 
To aktivitetsturneringer 
Micasa Cup 
Fotballskole i juni 
Fotballskole i august 
Jentenes dag i august 
Landslagsskole gjennomføring 
Fotballskoler i høstferien 
Arbeid i henhold til kvalitetsklubbsertifisering 
Budsjett 2025 
Sponsorarbeid 
Folkets kamp 
Lederkurs 
Trenerkurs 
Dommerkurs 
Dommerutdanning 
Arrangering av dommere internt 
 
Økonomi 
Når det gjelder økonomi ligger dette mandatet hos Hovedforeningen. Fotballgruppa har 
holdt seg innenfor alle budsjettrammer i 2024 og levert høye inntekter til foreningen. I 
forbindelse med budsjetteringen for 2025 har fotballgruppa jobba hardt med å foreslå et 
realistisk budsjett for 2025 for de delene som gjelder fotballen.  
 
Ressurser 
Det har i løpet av 2024 vært knapphet på ressurser og flere har gitt seg mot slutten av 
2024, blant annet en oppsigelse fra sportslig leder. Fotballgruppa har behov for flere krefter 
for å kunne opprettholde aktivitetsnivået og gjennomføre arrangement i 2025.  

 
 
Torjus Næss 
Leder ÅIF Fotball 
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Årsberetning for Allidrett 2024 
 
Årsberetning for Allidrett 2024  
 
Allidrettsgruppa har i 2024 bestått av følgende: 
 
- Morten Hamdahl (Leder) (tok over etter at Marianne ga seg til sommeren).  
- Malin Holt (Nestleder) 
- Jørgen Nordhuus Arntzen (Sekretær)  
- Natalie Sørdal 
- Hanne Thoen 
- Sandra Harila 
  
ÅIF Allidrett - rapport for 2024 
 
Eldste partiet:  
Det har vært litt utfordringer knyttet til denne gruppen med et par uheldige situasjoner hvor blant 
annet en bestemte seg for å slutte. Foreldrene til ungene kjente hverandre og pratet sammen. 
Leder ringte i tillegg foreldrene til ungen som nå har sluttet, og de satt pris på at vi tilbød oss å ta 
en prat med den andre parten for tiltak dersom det var ønskelig.  
Trenerne til dette partiet var ungdommer, ikke frivillige voksne. De bestemte seg for å slutte til 
nyttår, og de har blitt erstattet av Malin og Hanne (foreldre) fra nyttår.  
Partiet pleier å være ca 6 på trening per gang, som er relativt få. Vi ser ikke for oss at denne 
gruppen utvides.  
 
Mellomste partiet: 
Partiet spenner over 3 alderskull, 2016-2018. De er en solid gjeng med normalt rundt 15 på 
trening. Ingenting spesielt å nevne her, og vi skal jobbe videre med å beholde den gode 
stemningen og kulturen. Det er ingen planer om å skille ut de eldste i dette partiet da stemningen 
er god. I tillegg er flesteparten 2018, og vi ønsker å beholde antallet de er nå.  
 
Yngste partiet: 
Partiet er primært 2019, men med innslag av 2020. 2020 får et eget parti etter nyttår og skal i 
utgangspunktet over dit.  
Treningene består som regel av 8-13 stykker. Ingenting spesielt å melde om her, og vi skal jobbe 
for å holde dem på allidretten.  
  
Treningene blir gjennomført hver uke, noe som betyr at trenere og unger møter opp. Året har i 
tillegg bydd på aktivitetsdag på stranda, juletrefest, Malin og Natalie var ansvarlige for 
aktivitetsuka, sykkeldag og mye god stemning som ble avsluttet på Skyland trampolinepark i 
desember.  
 
Allidretten fikk også et hovedansvar og gjorde en solid innsats under Agility NM i sommer.  
  
Fellesaktiviteter 2024: 
- Svømmehall 
- Poenglangrenn 
- Aktivitetsdag på fotballbanen. 
- Sommeravslutning 
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- Aktivitetsuke 
- Arrangement for alle barn før noen fotballkamper, og spesielt opprykkskampen.   
- Sykkeldag 
- Skyland 
  
Økonomi 
Allidretten har hatt samme budsjett for 2024 og prøvd å holde utgifter nede. 
Det ble gjort innkjøp av utstyr til ca 15 000kr. De ble blant annet brukt under arrangementer når 
fotballen ønsket litt aktiviteter før opprykkskampen og aktivitetsdager på fotballbanen.  
Skyland hadde en prislapp på ca 12 000kr.  
Ettersom jeg tok over som leder til sommeren og kom inn på høsten har jeg ikke full kontroll på 
hele året, og det kan være andre innkjøp jeg ikke har fått med meg.  
 
Grep for 2025 
- Lage årshjul for alderstrinnene 2011- 2019. 
- Aktivitetsuke. 
- Holde poenglangrenn. 
- Leie av RS Noatun utgår da temperaturen i vannet er for lav. Det skal letes etter andre 
alternativer til høsten.  
- Fortsette med varierte idretter. Blant annet dans er satt opp på våren med innleid instruktør.  
- 2020 starter opp nytt parti, og de er 15-20 på treningene. Et stort parti som er veldig lovende.  
- Forespørsel har kommet om 2021 kan bli med. Styret sa nei, men vi har gitt beskjed om at vi 
setter pris på interessen og at de har mulighet til å få i stand oppstart med eget parti fra høsten 
dersom det kommer på plass trenere og nok unger.  
- Åsgårdstrandsdagene kommer tilbake, og vi ønsker å oppfordre til deltagelse og liv fra foreldrene 
og ungene. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Morten Hamdahl 
Leder Allidrett 
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5. Innkommende forslag 

Frist for innsendelse av forslag er Torsdag 13. Mars 2025 til Styreleder 
(roger.ringstad@gmail.com ) 

 

6. Valg 
 
 
Valgkomiteens innstilling for hovedstyret 2025: 

 
Vi/Valgkomiteen har ikke lykkes med å finne gode erstattere til de som ikke tar gjenvalg. 
Dette må det jobbes med i løpet av våren og vi ber Årsmøte om input til dette. 

 
Navn Styrerolle Mars - 2024 

Roger Ringstad Leder Tar ikke gjenvalg 

Nils Wiersdalen Økonomiansvarlig Ikke på valg 

Morten Hamdahl Styremedlem og Leder Allidrett Ikke på valg 

Jan Marvin Næss Styresekretær Tar ikke gjenvalg 

Torjus Næss Styremedlem og Leder Fotball Tar ikke gjenvalg 

Jan Fredrik Råknes Styremedlem Tar ikke gjenvalg 

Stian Nilsen Styremedlem Ikke på valg 

 

mailto:roger.ringstad@gmail.com

